

eTicket Receipt

Prepared For
PEREPELIZK/SERGEY MR

RESERVATION CODE	CRNJAA
ISSUE DATE	17Nov21
TICKET NUMBER	0146944862558
ISSUING AIRLINE	AIR CANADA
ISSUING AGENT	Airline/AJF
ISSUING AGENT LOCATION	CALGARY, AB
IATA NUMBER	60500926
CUSTOMER NUMBER	DK7785921450
TOUR CODE	LT6034P

Itinerary Details

TRAVEL DATE	AIRLINE	DEPARTURE	ARRIVAL	OTHER NOTES
25Dec21	AIR CANADA AC 102 Operated by: AIR CANADA	VANCOUVER BC, CANADA Time 07:00 Terminal MAIN TERMINAL	TORONTO ON, CANADA Time 14:22 Terminal TERMINAL 1	Airline Reservation Code 4DE3IB Cabin ECONOMY Seat Number CHECK-IN REQUIRED Baggage Allowance 1PC Booking Status CONFIRMED Fare Basis LNA2A0FL Not Valid After 25DEC21
25Dec21	AIR CANADA AC 1644 Operated by: /AIR CANADA ROUGE	TORONTO ON, CANADA Time 15:45 Terminal TERMINAL 1	MIAMI INTERNTNL, FL Time 18:58	Airline Reservation Code 4DE3IB Cabin ECONOMY Seat Number CHECK-IN REQUIRED Baggage Allowance 1PC Booking Status CONFIRMED Fare Basis LNA2A0FL Not Valid After 25DEC21
11Jan22	AIR CANADA AC 1653 Operated by: /AIR CANADA ROUGE	MIAMI INTERNTNL, FL Time 13:25	MONTREAL TRUDEAU, CANADA Time 16:52	Airline Reservation Code 4DE3IB Cabin ECONOMY Seat Number CHECK-IN REQUIRED Baggage Allowance 1PC Booking Status CONFIRMED Fare Basis KNA8A0FL Not Valid Before 27DEC21 Not Valid After 25DEC22
11Jan22	AIR CANADA AC 313 Operated by: AIR CANADA	MONTREAL TRUDEAU, CANADA Time 20:50	VANCOUVER BC, CANADA Time 23:29	Airline Reservation Code 4DE3IB Cabin ECONOMY Seat Number CHECK-IN REQUIRED Baggage Allowance 1PC Booking Status

Allowances

Baggage Allowance

YVR to MIA - 1 Piece AIR CANADA , each piece up to 50 pounds/23 kilograms and up to 62 linear inches/158 linear centimeters

Prices of additional baggage pieces:

1. 50.00 CAD up to 50 pounds/23 kilograms and up to 62 linear inches/158 linear centimeters

MIA to YVR - 1 Piece AIR CANADA , each piece up to 50 pounds/23 kilograms and up to 62 linear inches/158 linear centimeters

Prices of additional baggage pieces:

1. 50.00 CAD up to 50 pounds/23 kilograms and up to 62 linear inches/158 linear centimeters

ADDITIONAL ALLOWANCES AND/OR DISCOUNTS MAY APPLY DEPENDING ON FLYER-SPECIFIC FACTORS /E.G. FREQUENT FLYER STATUS/MILITARY/ CREDIT CARD FORM OF PAYMENT/EARLY PURCHASE OVER INTERNET,ETC

Carry On Allowances

YVR to YYZ , YYZ to MIA , MIA to YUL , YUL to YVR - 2 Pieces (AC - AIR CANADA) each piece carry on hand baggage

Please contact your travel arranger for fare details.

Positive identification required for airport check in

Notice:

Carriage and other services provided by the carrier are subject to conditions of carriage, which are hereby incorporated by reference. These conditions may be obtained from the issuing carrier.

Passengers on a journey involving an ultimate destination or a stop in a country other than the country of departure are advised that international treaties known as the montreal convention, or its predecessor, the warsaw convention, including its amendments /the warsaw convention system/ may apply to the entire journey, including any portion thereof within a country. For such passengers, the applicable treaty, including special contracts of carriage embodied in any applicable tariffs, governs and may limit the liability of the carrier. Check with your carrier for more information.

Conditions du contrat et autres informations importantes le transport et les services supplementaires fournis par la compagnie sont soumis aux conditions de transport presentees ici a titre de reference. Celles-ci peuvent etre obtenues aupres de la compagnie emettrice. Les passagers effectuant un voyage vers une destination finale ou incluant un arret dans un autre pays que celui de depart sont informes que les conventions connues sous le nom de covention de montreal, ou convention de

varsovie qui l'a précédée, incluant ses amendements /le système convention de varsovie/ peuvent s'appliquer à l'ensemble du voyage, y compris toute partie de celui-ci effectuée dans un même pays. Pour ces passagers, la convention applicable, incluant les contrats spécifiques de transport liés à tout tarif applicable, régit et peut limiter la responsabilité de la compagnie. Veuillez consulter la compagnie afin d'obtenir des informations complémentaires.

DENIED BOARDING: If you are denied boarding or your baggage is lost or damaged, you may be entitled to certain standards of treatment and compensation under the air passenger protection regulations. For more information about your passenger rights please contact your air carrier or visit the Canadian Transportation Agency's website.

REFUS D'EMBARQUEMENT: Si l'embarquement vous est refusé ou si vos bagages sont perdus ou endommagés, vous pourriez avoir droit au titre du règlement sur la protection des passagers aériens, à certains avantages au titre des normes de traitement applicables et à une indemnité. Pour de plus amples renseignements sur vos droits, veuillez communiquer avec votre transporteur aérien ou visiter le site web de l'Office des Transports du Canada.

The terms and conditions of carriage for each air carrier in your itinerary that apply in case of (a) flight delay, flight cancellation and denial of boarding, (b) lost or damaged baggage, and (c) the assignment of seats to children who are under the age of 14 years, may be found at the following website, with hyperlinks to conditions of carriage of each air carrier: <http://www.Sabre.Com/about/privacy/carrier-contract-of-carriage/>

DANGEROUS GOODS (HAZARDOUS MATERIALS). For safety reasons, dangerous goods must not be packed in checked or cabin (unchecked) baggage except as specifically permitted. Dangerous goods include but are not limited to: compressed gases, corrosives, explosives, flammable liquids and solids, radioactive materials, oxidising materials, poisons, infectious substances, and briefcases with installed alarm devices. For security reasons, other restrictions may apply. Check with your carrier.

MARCHANDISES DANGEREUSES (MATIERES DANGEREUSES): Pour des raisons de sécurité, les marchandises dangereuses ne doivent pas être emballées dans les bagages enregistrés ou de cabine (non enregistrés) sauf autorisation spécifique. Les marchandises dangereuses comprennent mais ne se limitent pas à: gaz comprimés, produits corrosifs, explosifs, matières inflammables, liquides ou solides, les matières radioactives, matières comburantes, toxiques, matières infectieuses, et les

porte-documents avec dispositifs d'alarme. Pour des raisons de sécurité, d'autres restrictions peuvent s'appliquer. Vérifiez auprès de votre transporteur

AVIS RELATIF A LA PROTECTION DES DONNEES: vos donnees personnelles sont traitees conformement a la politique de confidentialite applicable du transporteur et, si votre reservation a ete effectuee via un fournisseur de systeme de reservation (<<gds>>), a la politique de confidentialite de celui-ci. Celles-ci sont disponibles sous <http://www.latatravelcenter.Com/privacy> ou directement sur le site du fournisseur / gds. Veuillez prendre connaissance de cette documentation s'appliquant a votre reservation et precisant notamment la facon dont vos donnees personnelles sont collectees, stockees, utilisees, divulguees et transferees.

DATA PROTECTION NOTICE: your personal data will be processed in accordance with the applicable carriers privacy policy and, if your booking is made via a reservation system provider (gds), with its privacy policy. These are available at <http://www.latatravelcenter.Com/privacy> or from the carrier or gds directly. You should read this documentation, which applies to your booking and specifies, for example, how your personal data is collected, stored, used, disclosed and transferred.

[Important Legal Notices](#)